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ZADEVA : Zgodnje zdravljenje Covid-19 / 9 

 
 

Spoštovani gospod Dr.Alojz Ihan, 
 

moramo se odzvati na vašo analizo trditev Iniciative slovenskih zdravnikov. 
Uporabljate argumente moči in profesorsko diktaturo. Glede na vaše 

odgovore nam puščate naslednje vtise: 
1) do svojih študentov ste strogi, kar je prav. Slovenski narod veliko plačuje 

za zdravstvo, zaslužimo si le najboljše; 



2) do svojih kolegov zdravnikov, ki se za naše zdravje trudijo "na terenu", 

ste neprizanesljivi. Iz svojega udobnega naslonjača jim solite pamet, ko se 
trudijo iskati boljše rešitve od tiste, ki se je tako krčevito oklepate. Če bi bili 

prava avtoriteta, bi vodili odprto debato z vsemi. Vi se raje skrivate za 
udobno zaščito, ki vam jo nudijo mediji. Zgleda, da ste za odprt dialog z 

Iniciativo slovenskih zdravnikov veliko prekratki; 
3) in še najbolj pomembno, izredno ste prizanesljivi do proizvajalcev 

"cepiv", do katerih bi morali biti najbolj strogi. Saj je zdravje še vedno 
najbolj pomembno, a ne? 

 
Govorite o zavajajočih ocenah o morebitnih smrti otrok zaradi cepljenja? 

Kako pa veste, da so zavajajoče? Poslušajte izjavo Dr.Eric-a Rubin-a, člana 
posvetovalnega telesa FDA, kjer so 29.10.2021 za cepivo Pfizer izglasovali 

dovoljenje za nujno uporabo cepiva za otroke 5-11 let, ki pove naslednje: 
"Nikoli ne bomo izvedeli, kako varno je cepivo, dokler ga ne bomo začeli 

uporabljati". Poglejte si posnetek:  

https://video.twimg.com/ext_tw_video/1453095726662262789/pu/vid/1280
x720/OePliwEBA1A_vvEU.mp4?tag=12  Pravite, da Iniciativa slovenskih 

zdravnikov zavaja? Izhajajo iz podatkov, ki so na voljo. Težko je podati 
natančne ocene, če podatkov ni ali se jih prikriva, a ne Dr.Alojz Ihan in 

ostala MS stroka: 
 

1) ste v svojih nastopih kdaj opozorili na število smrti zaradi cepljenja proti 
covid-19 v Sloveniji? Omenili ste le nesrečno Katjo, pa še to le zato, ker se 

je njen oče na vso moč trudil, da primera niste pometli pod preprogo. NIJZ v 
svojem poročilu poroča o 37 smrtnih žrtvah zaradi cepljenja proti covid-19, 

in sicer do 21.11.2021 (https://www.cepimose.si/storage/2021/11/Porocilo-
NU-covid19_2021_45-46.pdf). Recimo, da lahko zaupamo tem podatkom, 

približno se skladajo s podatki VAERS, če jih preslikamo na naše 
demografske številke. In malo zaokrožimo navzdol, Slovenci vseeno živimo 

bolj zdravo kot Američani; 

 
2) tudi FDA je želela prikriti podatke testiranja cepiva Pfizer, ko se je na 

sodišču morala zagovarjati, na podlagi katerih podatkov je izdala dovoljenje 
za nujno uporabo. In to za 55 let (https://phmpt.org/wp-

content/uploads/2021/11/5.3.6-postmarketing-experience.pdf). "Držite 
štango" tistim, ki so poskušali za 55 let prikriti 1200+ smrtnih žrtev 

testiranja Pfizer-jevega cepiva proti covid-19 v treh mesecih? 
 

3) poglejmo si še redno odobritev Pfizer-jevega cepiva s strani FDA. Ponovno 
manuipulacije in zavajanje. FDA je izdala dva dokumenta, in sicer: 1) 

podaljšala je dovoljenje za nujno uporabo Pfizer-jevemu cepivu, ki se 
uporablja v ZDA in 2) odobrilo dovoljenje za redno uporabo cepivu 

Comirnaty, ki v ZDA ni na voljo  
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(https://www.youtube.com/watch?v=00BKcx3HO0Q). Čemu tak, zavajajoč 

trik? Da se omogoči dodatne pritiske na cepljenje prebivalstva? Da se zaščiti 
proizvajalce cepiv pred odgovornostjo zaradi povzročene škode v ZDA? 

Comirnaty se uporablja v Evropi, ampak FDA tam nima pristojnosti. Je pa 
EMA njena podaljšana roka, proizvajalci cepiv pa so v Evropi zaščiteni 

drugače, s spornimi pogodbami. Da ne špekuliramo še naprej, preberite si 
odgovore JAZMP o trenutnem stanju kliničnih preiskav cepiv in njihovih 

dovoljenjih na vprašanja odvetnika Domna Gorenška  
(https://domengorenseklaw.com/2021/12/18/konec-je-jasna-vprasanja-in-

tokrat-povsem-jasni-odgovori/). 
 

Cenimo napore Iniciative slovenskih zdravnikov za naše zdravje. In 
naše otroke. Če so podatki pomanjkljivi, je bolje, da so ocene 

konzervativne. Dr.Alojz Ihan, tole je pravilno ravnanje zdravnika, ki 
ceni svojo Hipokratovo prisego. To je zdravnik, pri katerem vest še 

dobro deluje ...  

https://video.twimg.com/ext_tw_video/1474290821537144835/pu/vid/360x
640/UUO-2rzr_UBj3LsY.mp4?tag=12. Za vas pa vprašanje, na čigavi 

strani ste? Ne moremo z gotovostjo trditi, vendar se nam zdi, da ste 
prodali svojo dušo. In da prodajate zdravje slovenskega naroda. 

Ugled slovenskega zdravstva boste kmalu spravili na nivo slovenskega 
sodstva. Vam krepitev prirojenega imunskega sistema in zgodnje zdravljenje 

bolezni, kljub temu, da ste zdravnik, ne prideta na misel? Čeprav dajeta 
odlične rezultate. Preverite, v google-ov iskalnik vpište ključni besedi 

covid19 in cases, ter izberite država India, regija Uttar Pradesh ali 
država Japan. 

 
 
To so strokovnjaki, ki zagovarjajo krepitev imunskega sistema in zgodnje 

zdravljenje bolezni: 
1.  Dr.Robert Malone, virolog, imunolog in izumitelj mRNA cepiv 

(https://en.wikipedia.org/wiki/Robert_W._Malone), 
 

2.  Dr.Peter McCullough, kardiolog, 
(https://en.wikipedia.org/wiki/Peter_A._McCullough), 
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3.  Dr.Geert Vanden Bossche, virolog in strokovnjak za cepiva 

(https://www.geertvandenbossche.org) 
 

4. Dr.Pierre Kory, predsednik in glavni zdravnik pri Front-Line Covid-19 
Critical Care Alliance (https://en.wikipedia.org/wiki/Pierre_Kory), 

 
5. Dr.Paul Marik, profesor medicine, zdravnik in soustanovitelj Front-Line 

Covid-19 Critical Care Alliance  
(https://en.wikipedia.org/wiki/Paul_E._Marik), 

 
6.  Dr.Vladimir Zelenko, družinski zdravnik  

(https://en.wikipedia.org/wiki/Vladimir_Zelenko). 
 

7. Dr. John Campbell, upokojeni profesor zdravstvene oskrbe in nege 
(https://en.wikipedia.org/wiki/John_Campbell_(nurse)). 

 

8. Dr.Shiva Ayyadurai, ekspert za biološki inženiring 
(https://www.linkedin.com/in/vashiva), 

 
9. Dr.Michael Cohen, družinski zdravnik  

(https://telaviv-doctor.com/doctor/michael-cohen/). 
 

To NISO zanikovalci virusa, to NISO poznavalci cipov, anten, 5G tehnologije 

ali drugih teorij zarote. Prav tako NISO proticepilci. Menijo pa, da uvajanje 

cepiva na tak nacin ni primerno. Še posebej, ce obstajajo precej 

ucinkovitejše metode spopadanja z boleznijo covid-19. 

 

 

Lep pozdrav, 
zaskrbljeni Slovenci 
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